
 

Årsmøtet NJFF-Troms 
25.Februar 2024 

 
Årsmøtet begynner kl. 09.00  
Årsmøte Lunsj kl.13.00 
Delegater har tilgang til kaffe og snacks under årsmøtet 

 
Sted: Lyngskroa Hotell  
 
1. Konstituering av årsmøtet.  
 
- Godkjenning av representanter 
- Godkjenning av innkalling  

- Det foreslås å godkjenne innkallingen  
-  Godkjenning av dagsorden  

-Det foreslås å godkjenne dagsorden  
- Godkjenning av forretningsorden 
 - Det foreslås å godkjenne forretningsorden 
-  Valg av ordstyrer  

Valget ble:  
- Valg av sekretær  

Valget ble:  
- Valg av tellekorps 

Valget ble:  
- Valg av to delegater til å underskrive protokollen  

Valget ble:  
 
2. Årsberetning fra siste kalenderår.  
 
Det innstilles på at årsberetningen tas til etterretning  
 
3. Revidert regnskap fra siste kalenderår.  
 
Det innstilles på at årsmøtet godkjenner det framlagte regnskapet som gjelder for 2022  
 
 
 
 
 



 
4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak.  

• Innkomne årsmøtesaker fra lokalforeninger 

Sak fra Målselv JFF 

- Vedtektsendring: 

- Forslag til årsmøte 2024 i Troms regionlag fra Målselv JFF 

 

Målselv JFF foreslår følgende vedtektsendring til regionlagets vedtekter § 5 første ledd 

Dagens tekst 

«Årsmøtet skal hvert år holdes innen 31. mars og innkalles med åtte ukers skriftlig varsel. 

Forslag som foreningene ønsker behandlet av årsmøtet skal være styret i hende senest fire 

uker før årsmøtet. Styrets forslag til dagsorden, vedlagt årsberetning, regnskap og andre 

saksdokumenter sendes foreningene senest to uker før årsmøtet.» 

Forslag til ny tekst 

«Årsmøtet skal hvert år holdes andre halvdel av mars og innen 31 mars. og innkalles med 

åtte ukers skriftlig varsel. Forslag som foreningene ønsker behandlet av årsmøtet skal være 

styret i hende senest fire uker før årsmøtet. Styrets forslag til dagsorden, vedlagt 

årsberetning, regnskap og andre saksdokumenter sendes foreningene senest to uker før 

årsmøtet» 

Endringen er uthevet 

Begrunnelse. Lokalforeningene skal også avholde sine årsmøter innen utgangen av mars men 

dersom det er saker som skal opp på årsmøtet i regionen og som bør behandles av 

lokalforeningenes årsmøter må regionens årsmøte legges såpass sent at lokalforeningene får 

reell mulighet til å behandle saker på sine møter.  

 

NJFF-Troms vurdering av innsendt sak. 

Behandlet av styret under styremøte 05.02.24. 

Det er to forhold som vanskeliggjør denne vedtektsendringen: 

Nr.1. Når det er tidlig påske, som nå i 2024, vil det da kun være en helg tilgjengelig for 

gjennomføring av årsmøte, hvis ikke årsmøtet skal gjennomføres i forbindelse med 

palmehelg eller selve påska. Dette begrenser muligheten for å kunne gjennomføre årsmøte 

og årsmøteseminar i forbindelse med årsmøtet. 

 

Nr.2. Erfaringsmessig, er det bedre oppmøte fra foreninger når årsmøtet legges tidlig på 

vinteren. Jo lengere ut på vår/ vinteren vi venter jo mer opptatt er tillitsvalgte og det blir 

vanskeligere å få tillitsvalgte til å delta. 

 

Forslag til vedtak:  

NJFF-Troms innstiller på at vedtekter forblir uendret i §5 første ledd 

 
 
 
 
 



 
5. Andre saker som styret har satt opp på dagsorden  

 
5.1 Landsmøtesak fra årsmøtet til NJFF-Troms 
 

- Endring i ny ordning med Forbundsinstruktører i NJFF. 
 
Bakgrunn for saken 

Denne saken var oppe under landsmøtet i 2021, som sak 7.16 

 

 



 

 

Begrunnelse fra NJFF-Troms 

Saken har vært tatt opp i styret i NJFF-Troms som behandlet denne 05.09.23. 

Brev ble da sendt til Sentraladministrasjonen 07.09.23 signert av leder og nestleder i NJFF-Troms. (Se 

vedlegg) 

I korthet. NJFF-Troms er uenig i hvordan administrasjonen i NJFF har tolket vedtaket og ønsker at 

prosessen, stoppes for en grundig høring i organisasjonen. 

Behandlet i representantskapet 21.10.23 

Sak 17/23: Utdanningsreformen Saken ble trukket. 

Behandlet i forbundsstyret 22.10.23 

Sak 64/23: Endringer i NJFFs instruktørutdanning Det var ikke fremmet forslag til vedtak i saken. 

Saken ble behandlet etter at den hadde vært oppe til diskusjon på regionlederkonferansen. Vedtak 

NJFF fortsetter arbeidet med gjennomføring av landsmøtevedtaket knyttet til instruktørutdanningen. 

Det legges vekt på utvidet informasjon og tettere kommunikasjon med regionlagene rundt 

endringene av instruktørutdanningen. 

 

Forslag fra årsmøtet i NJFF-Troms 25.02.24 

Etablering av forbundsinstruktører og Regioninstruktører i NJFF. 

NJFF-Troms vil foreslå for landsmøtet at det skal være valgfritt for alle regionlag å knytte seg til 

ordningen med forbundsinstruktører innfor instruktørordningen, hagle, rifle, aversjon, fluekasting og 

ettersøk.  

Regionlag som ønsker å beholde sine regioninstruktører og drive instruktørordningen selv skal 

fremdeles ha muligheten til det. Det skal også være muligheter for regionlag å kunne være tilknyttet 

forbundsinstruktør ordningen innenfor noen instruktørordninger og selvstendig i andre 

instruktørordninger. Regioninstruktører som bare er tilknyttet regionlag, skal få samme opplæring og 

oppdatering som forbundsinstruktører. Kostnader til oppdatering av regioninstruktører betales av 

regionlagene. 

Instruktørutdanningen har stor betydning for regionlaget og det er et svært viktig kontaktpunkt 

mellom regionlag og lokallag. Regionlaget bruker tid og ressurser på å ivareta våre 

regioninstruktører, for å kunne tilby våre lokallag best mulig service og tilbud på instruktørutdanning. 

I tillegg har regioninstruktørordningen en økonomisk betydning for både våre lokallag og regionlaget. 



 
Dagens forbundsinstruktørordning fordyrer instruktørutdanningen i Troms med minimumm kr 900,- 

pr instruktør i forhold til priser NJFF-Troms hadde i 2023. 

 
 
5.2 Videreføring av prosjektutviklerstilling i NJFF-Troms 

Bakgrunn: 

NJFF-Troms ansatte prosjektutvikler Isak Karlstrøm i en 50% stilling 15.12.23. Han var en av mange 

meget godt kvalifiserte søkere på denne stillingen. Han har en arbeidsavtale som gjelder fram til 

15.08.24. 

Ansettelse er gjort i henhold til årsmøtevedtak 5.2 i 2023 

Sak: 

NJFF-Troms ønsker å skape forutsigbarhet i stillingen som prosjektutvikler for NJFF-Trom og gjennom 

at årsmøtet setter av egne midler til denne stillingen også for 2024/2025. Dette vil skape 

forutsigbarhet og arbeidsro for vår ansatte prosjektutvikler, til å kunne jobbe langsiktig og målrettet 

med utviklingsprosjekter for NJFF-Troms.  

Økonomi 

Utgifter 

Lønn prosjektmedarbeider, delstilling                            kr  260.000 

Reise                                                                                    kr    30.000 

Rekvisita, materiell, utstyr                                                      kr     10.000 

Sum utgifter                                                                            kr 300.000 

Finansieringsplan 

Oppspart egenkapital NJFF Troms                                                         kr 300.000 

Sum finansiering                                                                                        kr 300.000 

 

Styrets innstilling til vedtak: 

Det grove bildet er at utviklingsprosjektet (ansettelsen av Isak Karlstrøm) har gitt og vil gi mer penger 

i kassa i form av tilskudd og støtte som igjen generer økt aktivitetsnivå både regionalt og lokalt. Isak 

har søkt tilskudd og støtte i «alle himmelretninger» og vil også stå som hovedansvarlig for en rekke 

av aktivitetene – dersom vi får tilskudd eller støtte. 

Erfaring/resultat fra 2023 og prognoser for 2024 vil bli lagt fram for styret på neste styremøte og 

deretter for årsmøtet. 

 



 
Jeg støtter innstilling til vedtak men har noen forslag til endringer. (Forslaget «slår i hjel 200.000kr 

vedtaket som ble gjort på forrige årsmøte) 

1. Årsmøtet i NJFF Troms har etablerert et utviklingsprosjekt med formål å tilrettelegge 

for rekruttering, barne- og ungdomssatsning, kvinnesatsing og økt aktivitet i våre 

lokallag. 

2. Prosjektet gjennomføres i tiden august 2023 til august 2025. 

3. Det settes det av inntil kr 500.000 av regionlagets oppsparte egenkapital som garanti 

for gjennomføring av formålet. 

4. Kostnadene vil bli forsøkt dekt gjennom tilskudd fra ulike ordninger. 

5. Ved betydelig tilgang på eksterne tilskuddsmidler, gis styret i regionlaget fullmakt til å 

regulere det vedtatte budsjettet med inntil 50 %. 

5.3 Regnskapsføring 

Regnskapsføring. 

NJFF Troms har ingen kasse og Regionsekretær (RS) sørger for utsending av fakturaer og alle 

bevegelser over bank. Vi «produserer» en ringperm med bilag per år. RS konterer, skanner og sender 

bilagene til Regnskap i Nor for regnskapsføring og arkivering. 

NJFF Troms ble i 2023 fakturert for kr 30.443,63 av Regnskap i Nor for denne tjenesten. 

Etter min vurdering betaler vi alt for mye for noe «hvem som helst» kan gjøre. 

Jeg fremmer forslag om at styremedlem med økonomiansvar fører regnskapet for NJFF Troms fra 

2024 under følgende forutsetninger; 

1. RS forholder seg til økonomi og bilag som nå 

2. Regnskapet føres i egnet program 

3. RS sørger for arkivering av reviderte regnskap og bilagspermer 

4. Styremedlem med økonomiansvar mottar ett årlig honorar på kr 6.000 for regnskapsføringen 

5. NJFF Troms dekker innkjøp av 3-i-1 skriver i 2024 med inntil kr 4.000 

6. NJFF-Troms dekker løpende utgifter til kontorrekvisita (forbruksmateriell) 

 

Håkon Strand 

Styremedlem med økonomiansvar 

NJFF Troms 

 

 

 

 

 



 
6. Styrets forslag til årsplan og budsjett  
 
Styrets forslag til årsplan og budsjett – Ligger vedlagt innkallingen 
 
Det innstilles på at Styrets forslag til arbeidsprogram/ aktivitetsplan godkjennes.  
 
 
7. Valg av styre i henhold til § 7.  
 
Valgkomiteens forslag legges fram under årsmøtet  
 
8. Valg av medlemmer til årsmøteoppnevnte utvalg.  
 
Valgkomiteens forslag legges fram under årsmøtet  
 
9. Valg av valgkomite på 3 medlemmer inkl. leder- så vidt mulig geografisk fordelt, for 3 år, 
en person på valg hvert år.  
 
Valgkomiteens forslag legges fram under årsmøtet  
 

 

10. Revisor(er) Det velges også vara for 1 år.  
 
11. Valg av utsendinger til landsmøtet (Hvert tredje år) 
Ikke aktuelt under dette årsmøtet. 


